

环境管理体系认证证书

证书编号: 05524E20003R0L-SH

兹证明

长电科技 (滁州) 有限公司

注册地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号办公地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号生产地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号

邮编: 239000邮编: 239000

邮编: 239000

建立的环境管理体系符合标准: GB/T24001-2016/ISO14001:2015

通过认证范围如下:

位于安徽省滁州市世纪大道 999 号的长电科技(滁州)有限公司的集成电路和分立器件产品的封装测试生产的全过程

有效期至:二〇二七年一月十五日

※ 対する

本证书信息可在 www. meecec. com 和 www. cnca. gov. cn 上查询 本证书使用满一年后与年度确认标识同时使用方有效

第一次监督 第二次监督 第三次监督

POCHITON ARRANGE



中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C055-M

年度确认 防伪标识

地址:北京市朝阳区育慧南路1号A座10层

邮编: 100029



ISO14001 CERTIFICATE

Certificate No.: 05524E20003R0L-SH

We hereby certify that

JCET SEMICONDUCTOR (CHUZHOU) CO.,LTD.

Registered Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province Office Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province Production Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province PostCode: 239000 PostCode: 239000

PostCode: 239000 PostCode: 239000

by reason of its
Environmental Management System
has been awarded this certificate for
compliance with the standards

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

The Environmental Management System applies in the following area:
ASSEMBLY AND TEST OF SEMICONDUCTOR DEVICES LOCATED AT NO.999, SHIJI ROAD,
CHUZHOU, ANHUI PROVINCE.

Date of Issue: January 16,2024
China Environmental United Certification Center

Date of Expiry: January 15,2027

Signed by:

Information on this certificate can be found at www.meecec.com and www.cnca.gov.cn.

The expiry of this certification will be to one year later since the valid date issued and be re-valid just with the security feature of annual surveillance together.

The First

The Second

The Third





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C055-M

Security Features of Annual Surveillance

Add.and P.C.:10th Floor of Building A,No.1 of Yuhui Nanlu, Chaoyang District, Beijing, China, 100029



OHSMS CERTIFICATE

Certificate No.: 05524S20003R0L-SH

We hereby certify that

JCET SEMICONDUCTOR (CHUZHOU) CO.,LTD.

Registered Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province Office Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province Production Address: No.999, Shiji Road, Chuzhou, Anhui Province

PostCode: 239000

PostCode: 239000 PostCode: 239000

by reason of its

Occupational health and safety Management System

has been awarded this certificate for compliance with the standards GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEMS-REQUIREMENTS WITH GUIDANCE FOR USE

ASSEMBLY AND TEST OF SEMICONDUCTOR DEVICES LOCATED AT NO.999, SHIJI ROAD, CHUZHOU, ANHUI PROVINCE.

Date of Issue: January 16,2024 Different Center Cen

Date of Expiry: January 15,2027

Signed by:

Information on this certificate can be found at www.meecec.com and www.cnca.gov.cn.

The expiry of this certification will be to one year later since the valid date issued and be re-valid just with the security feature of annual surveillance together.

The First Surveillance The Second

The Third

TAP CONTINUE OF MULTILATED

CNAS

中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C055-M

Security Features of Annual Surveillance

Add.and P.C.:10th Floor of Building A,No.1 of Yuhui Nanlu, Chaoyang District, Beijing, China, 100029





职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 05524S20003R0L-SH

兹证明

长电科技(滁州)有限公司

注册地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号 邮编: 239000 办公地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号 邮编: 239000 生产地址: 安徽省滁州市世纪大道 999 号 邮编: 239000

> 建立的职业健康安全管理体系符合标准: GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 职业健康安全管理体系要求及使用指南

认证范围如下:

位于安徽省滁州市世纪大道 999 号的长电科技(滁州)有限公司的集成电路和分立器件产品的封装测试生产的全过程

有效期至:二〇二七年一月十五日

签发人:

訓事文

本证书信息可在 www. meecec. com 和 www. cnca. gov. cn 上查询 本证书使用满一年后与年度确认标识同时使用方有效

第一次监督 第二次监督 第三次监督

TAP



中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C055-M

年度确认 防伪标识

地址:北京市朝阳区育慧南路1号A栋10层

邮编: 100029